

中華民國交通部民用航空局
CIVIL AERONAUTICS ADMINISTRATION
Ministry of Transportation and Communications
Republic of China

TYPE VALIDATION CERTIFICATE

編號/No. CAA-VTC-125

本型別認可檢定證係發給：
製造廠名稱：Aircraft Industries, a.s.
產品型別/型號：L 410 UVP-E20 Airplane

經本局對上述產品審查後確認，其設計符合中華民國民用航空法之相關規定。
本局對於由 EASA 發給之第 EASA.A.026 號型別檢定證給予認可。

中華民國 105 年 4 月 8 日

局 長：

林志明

This Type Validation Certificate is issued to:
Name of Manufacturer: P Aircraft Industries, a.s.
Product Type/Model: L 410 UVP-E20 Airplane

This certificate is to certify that the above aviation product, as enclosed in the Type Certificate No. EASA.A.026, issued by EASA, has been found in compliance with the Civil Aviation Act of the Republic of China and is hereby validated.

Date of issue: 8th day of April, 2016 Director General:

Liu Zh-Ming

中華民國交通部民用航空局
CIVIL AERONAUTICS ADMINISTRATION
MINISTRY OF TRANSPORTATION AND COMMUNICATIONS
REPUBLIC OF CHINA

CAA-VTC-125
Aircraft Industries, a.s.
L 410 UVP-E20
April 8, 2016

型別認可檢定數據規範表
TYPE CERTIFICATE DATA SHEET
編號/No. : CAA-VTC-TCDS-125

本型別認可檢定數據規範表為民航局核發型別認可檢定證編號：CAA-VTC-125 之必要附加文件。在依據核准的原廠手冊及其它後續適航指令等執行安裝、操作及維護的前提下，本數據規範表所述及航空產品型別及民航局所核准之其它相關數據，符合民航局所定義之適用適航標準及特殊要求。

Aircrafts of model described in this data sheet (which is part of Type Validation Certificate Number: CAA-VTC-125), and other approved data on file with the Civil Aeronautics Administration, meet the applicable airworthiness standards and requirements as defined by Civil Aeronautics Administration, provided they are installed, operated, and maintained as prescribed by the approved manufacturer's manuals and other approved instructions.

型別認可檢定證所有人(Type Validation Certificate Holder):

Aircraft Industries, a.s.
Na Záhonech 1177, Kunovice, PSC:686 04, Czech Republic

適用產品型別/型號(Applicable Models) : L 410 UVP-E20 Airplane

援用原設計國型別檢定數據規範表(Adoption of Original TCDS)

除民航局所訂下列各項特殊要求及限制外，本型別檢定數據規範表援用 EASA 所發佈型別檢定數據規範表編號 EASA.A.026, Issue 20 中與上述民航局認可航空產品型別所有適用之技術數據、規格、資訊及參考文件等內容。

All the technical data, specifications, information prescribed and all the documents referred to in the EASA issued TCDS No. EASA.A.026, Issue 20, when applicable to the above-mentioned aircraft models, is adopted by Civil Aeronautics Administration as part of this data sheet except those items described hereinafter.

特殊要求及限制(Special Requirement and Restrictions)

1. 本型別檢定數據規範表發佈後，Aircraft Industries, a.s. 公司應於同型航空產品下次進口時，將 EASA 所核發型別檢定數據規範表編號：EASA.A.026, Issue 20 之後續修訂版本(如對進口之航空產品有影響時)送交民航局核備。

Upon issuance of this Type Certificate Data Sheet, Aircraft Industries, a.s. shall submit Civil Aeronautics Administration the copies of all the subsequent revisions to EASA Type Certificate Data Number Sheet EASA.A.026, Issue 20 at the date of importation to Taiwan, the Republic of China, provided the revisions thereof are effective to the imported aircraft.

2. L 410 UVP-E20航機申請進口前須完成型別設計變更編號TDC-199-E20中所述，除安裝觀察員座椅外之其餘所有改裝工作。

L 410 UVP-E20 airplanes applying for importation will only be accepted on the ground that type design changes defined in TDC-199-E20, except installation of OBS seat, have been implemented previously.